
Hola internauta!!! Com anem?!. .. Ja m'han dit que com et vares portar bé l'any passat i, 
els reis .. o qui sigui, t'han fet un regalet informàtic, oi que si?!?! I clar ... ara et ve tot gran, des 
de l'ordinador, si has tingut aquesta sort, o bé, simplement, que no és poc, la connexió a 
Internet. Aiiiiiii. .. quins records les primeres connexions que no saps que buscar, ni on anar, 
ni. .. ;U) 

Bé, dixe-mos de romanços i, avui, ja què sou molts els nous internautes famolencs 
d'adreçes, per a visitar, i amb moltes ganes de xatejar, espero, us explicaré la forma de 
connectar-vos al #Ulldecona i poder estar una estona amb els vostres des de casa :U) 

Primer que res, voldria agrair el correu-e de Sweet Jane, ja què demanava adreces de 
grups espanyols, tipus extremo. Pos ... aquí van les adreces: 

www.extremoduro.com 
www.geocities.com/tokyo/3713/ 

www.serconet.es/usr/chechu/transmissió.htm 
http://memebrers.xom.com l pmelopea l extremo l extremo.html 

Un cop respost el correu anem a connectar-mos al #Ulldecona :U) 

El mIRC és un programa de xaria a temps real de forma escrita, és a dir, no ens fa falta 
cap tipus d'aparell rara, tipa webcam, amb un simple teclat, un monitor amb un ordinador que 
aguanti l'entorn güindous i, sobretot, ganes d'escriure ja ens ho podem passar de conya ... 

-$-Abans de res hem de tenir el mIRC instal·lat, en el cas del PC si ho feu amb un MAC posssss Ío 
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ircle. El mIRC el podeu trobar a www.mirc.com/qet.html , un com aquesta adreça trieu el país i ja · x · 
veure una finestreta que us demanarà per a guardar l'arxiu. O.J 

-$- En el cas dels MACeros, doncs heu d'anar a www.ircle.com/download.html trieu el país i si ~ 
el voleu en binari o hexadecimal. .. vatros mateixos, jo tinc una PeCera ... 

-$- Instal·les el programa fent un doble click a lo que t'acabes de baixar. En cas de no saber on l'has 
guardat, sol passar, ves a buscar i, dintre del disc c:, escriu mIRC, i ja et sortirà. 
-$-Obres el progrpma i tries qualsevol servidor d' UNDERNET. ULL VIU!!!! NO çlel hispana .. 
val?!?! ... bé continuem... , 
-$-Inventat o posat un nick que t'agrade (el teu nom de guerra. o ~al nom, que collons!) 

-$- Prem el botó connectar . 
-$- Un cop connectat t'apareixerà ün feix de text qcie pots passar olímpicamer.it d'ell. 

-$-A la finestra de input (on pots escriure) piques això:: "/join #Ulldecona" 
(sense les cometes i amb compte amb els espais) 

... i ja està!!!! A partir d'aquest moment, tot lo que posis ho veurà qui hi hagi al canal i a 
l'invers :U) 

Si ja saps com funciona ... pos tira milles!!!! .. però si no ... segur que aprens enseguida, jo 
h9 he fet, i molta gent més!!! Els vols conèixer???? Connectat i els coneixeràs!!!! 

Fins a la pròxima xatos i xates! !! 

Nosaltres també som: 
~ · · ··· ····················· ···············································································: 

PLATAFORMA 
PRO-ULLDECON@ 

"La web ara. connexió 
gratuïta demà" 

Ulldecona amb la cultura ... 
Que és noti!!!! 

Informa't al canal. 
¡ ........................................................................................................ j 
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Barosa 
D'ULLDECONA I BARRIS 

·suTLLETÍ INFORMATIU DEL PSC D'ULLDECONA Núm. 30 - Febrer 2000 

Progrés o Dreta, Almunia o Aznar, tu decideixes ... 
Estem vivint, com tota Europa, una etapa d'estabilitat i prosperitat económica, però després 

de constatar això hem d'afegir que la prosperitat no arriba a tothom, que les desigualtats cada 
vegada són més fortes, que mentre les pensions i la major part dels salaris pugen solament u na mica 
(l'increment del cost de vida) n'hi ha uns quants que !1S "torren" de forma descarada (l'amic d'Aznar, 
Vilallonga l'amo de Telefónica, és un d'ells) ... 

Durant estos quatre anys de govern de dretes, algunes coses ja han començat a apuntar per 
on van les seves verdaderes intencions: intents de privatització de la sanitat, empitjorament de 
la qualitat de l'ensenyament públic, rebaixa dels impostos, sí, però sobretot als qui tenen més ... 

l per a governar d'esta manera, Aznar ha tingut sempre el suport de CiU. l, en canvi, el 
PP els hi ha pagat molt mal el seu suport: el finançamenL autonòmic ha fracassat i les inversions 
de l'Estat no han vingut a Catalunya ... Les eleccions autonòmiques han deixat molt tocats a CiU. 
Per primera vegada Pujol va quedar segon en nombre de vots. La seva majoria CiU-PP al Parlament 
és molt justa (un vot) i no li queda més remei que admetre coses (com la regionalització de 
Catalunya en set regions, i una d'elles la de les Terres de !'Ebre) a les que fins ara s'havia oposat. 

Joaquín Almunia, després de demostrar amb el Pacte amb l U la seva capacitat de lideratge, 
i donant suport a les idees federals de Pasqual Maragall i el PSC, és el vot més positiu per 
Catalunya. Almunia representa l'Espanya que entén i comparteix les aspiracions de Catalunya: 
proximitat, federalisme, progrés ... 

l al Senat ens presentem coaligats amb ERC i IC, unides les forces de progrés, per ser, no 
la "minoria" sinó, la "majoria catalana". 

Per repartir el progrés, Joaquín Almunia millor per Catalunya! 
Vota PSC. Tu i tots en sortirem guanyant! 

Millor per 
Catalunya 

• 



Perdem Mocions, però guanyem resultats (3.1.00) 
Es va celebrar el primer Ple ordinari de l'any, de tres hores de duració, i en el que van destacar les nostres 

Mocions, que eren: 
"Ajuts a la Cooperativa agrícola d'Ulldecona" 

en la que es proposava aplicar-li a la Cooperativa les millors condicions possibles en les Llicències municipals del nou 
Molí d'oli que s'està fent per millorar la qualitat i, una vegada adquirit l'edifici actual (obra de Cèsar Martinell), estudiar 
amb la pròpia Cooperativa i el Centre d'Estudis el seu millor ús. 

El resultat de la votació va ser d'empat: 6 a favor (PSC+ERC) i 6 en contra (CiU+PP-UGI), que va decidir 
l'alcalde amb el vot de qualitat. Però l'important és que ahir al migdia l'equip de govern, canviant la seva actitud de 
divisió davant d'aquest tema, es va reunir amb la Junta de la Cooperativa i li va prometre lo mateix que es deia a la 
Moció. 

"Problemes d'inseguretat ciutadana" 
en la que es demanava el manteniment de forces de seguretat a la Vila i el cobrir de forma immediata les dos places 
de Policies locals vacants, i que també es va rebutjar per l'equip de govern, tot i reconeixent que havien estat dividits 
i que, passant per damunt de l'opinió del regidor de governació, es faria lo que es deia a la Moció (cubrir les places de 
Policia, i no de Vigilants). 

"Subvencions a les Entitats locals" 
on es proposava aprovar, a primers d'any, uns criteris objectius de repartiment de les subvencions a les Entitats, que 
s'informarien a totes elles i que es tindrien present en el moment d'aprovar-les (per evitar els abusos actuals, en que 
cada regidor "ha tirat cap a casa" en la matèria). També es va empatar: 6 a favor (PSC+ERC) i 6 en contra 
(CiU+PP+UGI), decidint el vot de qualitat de l'alcalde. Però, almenys, les subvencions esportives es repartiran així. 

Abans s'havia aprovat, amb el vot en contra del PP, la creació de 4 "Consells de participació ciutadana", en 
concret, "agricultura i ramaderia", "turisme", "joventut" i "esport". 

l també es va aprovar, per unanimitat, una Moció consensuada sobre l'Estació d'Ulldecona i la millora dels seus 
serveis, demanant-se que el seu nom sigui "Ulldecona-Alcanar-La Sénia". 

Un altre tema sobrevingut, proposat pel govern, sobre modificació de l'impost de construccions en un 95% per 
afavorir la Cooperativa Agrícola i la Comunitat de Regants, es va acordar per unanimitat. 

En l'apartat de control es van revisar els Decrets de l'alcalde, on es veuen dos vares de medir, en uns casos, 
davant la denúncia de l'inspector d'obres o del guarda de camp, es fan paralitzar les obres i, en canvi, en altres totalment 
idèntics, no. Ni l'alcalde ni el regidor d'urbanisme van donar cap explicació convincent. · 

Es va preguntar per l'Escola municipal de música, pels problemes d'aigua potable a Sant Joan del Pas i per 
l'IBI de les autopistes de peatge, que no es cobrarà, perquè a Madrid CiU i PP han votat en contra. 

Resumint: encara que no s'aprovés la nostra Moció, tothom té clar que si s'ha resolt el tema dels ajuts 
a la Cooperativa, ha segut per la nostra col·laboració. l lo mateix en relació als altres temes. GMS 

Es queden sense aprovar 4 punts (2.2.00) 
Es va celebrar un Ple extraordinari amb 15 punts a l'ordre del dia. Però el més destacat va ser /'absència dels 

dos regidors del PP i el d'ERC. amb la qual cosa l 'equip de govern es va quedar sols amb els regidors de CiU i UGI (5 
en total! i. per tant. alguns ounts no van obtenir els vots suficients i es van quedar sobre la taula. 

El punt més destacat fou el del "cobrament de l'IBI (Impost de Béns Immobles)" moció presentada pel Grup 
socialista, en la que es recorda que la política del govern socialista a Ulldecona va ser la de, en el moment de fer 
modificacions o noves altes, exigir el pagament sols d'un exercici i no, com ara, en que es pretèn cobrar els 5 anys últims. 
Per tant el que vol el PSC és que tots els Grups puguin manifestar quina és la seva política en materia de tributs i, en 
especial, respecte al cobrament de /'/Bl. Després del debat del tema, al faltar dos Grups de l'equip de govern, el portaveu 
del PSC va retirar la Moció i va deixar-la per al pròxim Ple. 

Els punts que no van obtenir próu vots van ser: 
Una modificació de /'ordenança fiscal sobre taxes, 
Contribucions especials del clavegueram de S.Joan del Pas Oa que es puja /'aportació dels veïns i es baixa la de 
l'ajuntament), 
l la modificació del Reglament Orgànic Municipal sobre els Alcaldes de Barri ja que se'ls obliga a informar a 
/'ajuntament i, en canvi, no es vol fer el mateix envers ells. 

Es van aprovar per unanimitat: les actes anteriors, dues subvencions (una de Joventut i l'altra del Consell 
comarcal), la modificació de les Normes subsidiàries sobre el casc antic, el pagament als funcionaris de l'increment 
aprovat als Pressupostos de l'Estat, la cessió d'un local a la Junta de Protecció Civil, un tema relatiu al cementiri 
municipal, una moció de tots els Grups sobre el darrer assassinat d'ETA i, finalment, una Moció del PSC sobre la 
compensació de l'IBI de les autopistes de peatge . . 

l sols amb el vot de l'equip de govern: una concessió administrativa d'un terreny per a un parquing i una 
ordenança municipal per a la gestió de runes que obligarà a portar-les a Amposta. 

Al acabar el Ple van haver-hi intervencions d'alguns dels afectats pel cobrament dels 5 anys anteriors de l'IBI 
(que, en un cas, li representa pagar més de 600.000 pessetes) i també dels alcaldes de Barri que es van queixar de 
la falta d'informació per part de l'equip de govern i també de que no s'acceptés l 'esmena, feta per un d'ells, en relació 
al ROM. GMS 

Igualtat i altres principis en l'actuació de l'Alcalde ·· 
La intenció de l'Alcalde i de l'equip de govern de l'Ajuntament d'Ulldecona de voler cobrar, de cop, 5 

exercicis de l' Impost de Béns Immobles (IBI) als propietaris que recentment han construït o modificat finques 
urbanes representa clarament un acte discriminatori en relació als propietaris que ho van fer sota el mandat de 
l'anterior Alcalde socialista, tracte que vulnera el principi d'igualtat, sense atendre a cap criteri raonable ni justificat. 

Aquesta decisió, si finalment tira endavant, suposa la infracció del principi d'igualtat consagrat a la 
Constitució, ja que introdueix una diferència de tracte entre situacions que poden considerar-se iguals, alhora que 
manca de qualsevol justificació objectiva i raonable. No resulta, per tant, atendible la intenció de l'equip de govern, 

Analitzant el fons de la qüestió, cal dir, que es crearà un greuge comparatiu entre els ciutadans d'Ulldecona, 
depenent de quan van construir i sobretot (perquè es tracta de qui pren les decisions) baix el mandat de quin 
Alcalde es va fer. 

Baix el mandat d'un progressista (Sr. Antich), els ciutadans val pagar el que els tocava. Baix el mandat 
d'un de dretes (Sr. Raga), als ciutadans se'ls vol fer pagar el que toca i quatre anys més. 

Aquesta situació, a més, anirà en contra del principi d'igualtat dels Romeu El País 
contribuents davant l'administració, principi reconegut als articles 9.2 i 31.1 ..----------------. 
de la Constitució, i això, perquè aquest principi d'igualtat es lesiona quan, 
com passa en el present cas, davant les mateixes circumstàncies, s'apliquen 
criteris diferents sense atendre a raons objectives. 

Davant el deure que té l'Alcalde de donar el mateix tracte al qui es 
troben en la mateixa situació, prohibint tota desigualtat que des del punt de 
vista de la finalitat, no tingui una justificació objectiva i ra'onable, es decideix 
tot el contrari: donar un tracte diferent als propietaris que han construït 
recentment en relació als qui ho van fer abans, i tot això sense haver variat 
la Llei que ho regula. 

La igualtat, a més, va lligada als principis de generalitat, capacitat, 
justícia i progressivitateconòmica (paga més qui més té). Vulnerar la igualtat, 
implica també vulnerar aquests altres principis. 

La Llei autoritza el cobrament que pretén fer l'Alcalde, però la Llei 
sempre s'ha d'interpretar i aplicar, no solament tenint en compte el que 
literalment diu, sinó tenint sobretot en compte quin és el seu esperit i també 
tenint present com s'ha aplicat en els temps passats. ~------------

El que no es pot fer és invocar el principi d'igualtat davant la Llei per a mantenir o perpetuar situacions 
contràries a dret. Però davant d'una situació ajustada a la legalitat com va èsser la de l'anterior Alcalde socialista, 
i que a més va èsser una actuació justa (o sigui, ajustada a dret i a més justa, que no sempre van lligades), 
pretendre canviar-la crea greuges comparatius i perjudica les famílies de forma notòria i greu. 

L'Alcalde viola aquests precedents ja que, per una banda estableix una actuació desconeguda fins ara, 
alhora que incomparable amb situacions anteriors, i per l'altra, ho fa sense atendre a cap criteri motivat, podent
se qualificar d'actuació arbitrària. Tal i com hem dit, el dret a la igualtat significa que, davant situacions o supòsits 
de fet iguals, deu haver un tracte igual i l'ha d'haver perquè la Llei prohibeix les resolucions arbitràries i, per tant, 
mancades de justificació o desproporcionades. 

Aquesta decisió amaga una discriminació molt greu, alhora que una voluntat més de confiscació que no 
de recaptació. Davant de situacions iguals, s'han de donartractaments també iguals. El contrari comporta lesionar 
els drets dels ciutadans afectats, ja que, trobant-se tots afectats per la mateixa norma, es produeix un tracte 
diferent dels mateixos en virtut d'una decisió de l'Alcalde, arbitrària i injustificada. 

Causídic 

Ens han deixat ... 
... aquestes persones, simpatitzants socialistes. El seu record ens queda per sempre ... 

Lluïsa Esteve Bel, esposa de Joan Mariné, feia temps que estava malalta i ara fa uns mesos que ens va deixar. 
Manuel Arnau Domènech "el mut", també era socialista. Ha mort ara, a primers d'enguany. 
Pe peta Riba Callarisa, vivia a la Murada de Dalt i no podia sortir de casa, però ella votava igual per correu. No podrà 
fer-ho esta vegada ... 

PSC 



Internet 
L'entrada al famós any 2000, pot ser un bon punt 

de partida per reflexionar del que hem fet els últims 1999 
anys. Aquest texte s'ha extret del diari internauta que 
edita «Comunidad Virtual». 

«El hombre es capaz de crear estructuras como 
Internet, enviar naves a Marte (que suelen estrellarse) y 
estamos descubriendo los secretes del genoma huma
na. ¿ Y bien? La ham bruna mundial no ha disminuido; 
las guerras siguen siendo igual de insensatas pero cada 
vez mas mortíferas para la población civil; siguen en 
alza problemas como el racisme, la violencia doméstica 
o «de escasa intensidad», la insolidaridad, la corrup
ción, la ausencia de justicia social, el desprecio a 
quienes son o piensan de otra forma, etc. Nada de esto 
parece que vaya a cambiar, por lo que los progresos 
tecnológicos se quedan en una anécdota. Desde los 
tiempos de Cristo hemos aprendido bien poco respecto 
a las cuestiones importantes. 

seleccionar las paginas que nos interesan; seguramen
te existen esas paginas, pero ningún buscador las 
procesa con eficacia suficiente. El correo electrónico 
infla nuestros buzones con mensajes que no desearia
mos recibir o que contienen virus letales. Mientras tanto, 
los accionistas de Terra o de Microsoft se hacen ricos a 
costa de nuestro interés en Internet. 

La red también permite que importantes ONGs 
humanitarias mejoren sus campañas de actuación o 
comuniquen los desastres que afectan a otras poblacio
nes. No problema, los usuarios continuamos utilizando 
nuestro excelente sistema inmunológico para no sentir
nos afectades por las catastrofes ajenas, seguimos sin 
darnos por aludidos. Algunas empresas comerciales 
maquillan sus intereses empresariales mediante accio
nes benéficas: Los 40 Principales por Bosnia, Pepsi con 
el tercer mundo, tabaqueras que ayudan a los necesita
dos, Bill Gates regala dinero a la ONU ... Es tan admira
ble la estupidez humana como estas retorcidas estrate
gias de marketing. 

No soy nada optimista con el próximo milenio: el 
crecimiento de población tercermundista hace que cada 
día haya mas analfabetes, el petróleo se agotara antes 
de que pasen 50 años, selvas y bosques desaparecen 
arrasades autopistas o por incendies provocades, cada 
día hay mas especies en peligro de extinción, la conta-

minación sigue aumentando ... No es un agra
----------------------------, dable panorama el que fe dejamos a las 

HUMOR {por Juan Andivinanza) siguientes generaciones, así pues ¿a que 

Internet nos permite comunicarnos mejor, tener 
acceso a mas información, divertirnos mas y/o ganar 
mas dinero. Todo ello es muy elogiable, pero solo 
resulta ser un cambio cualitativo de escasa trascenden
cia. Desde que existen bibliotecas públicas gratuitas 
todos tenemos a nuestro alcance mas información de la 
que podemos asimilar. En la red aparecen varias pagi
nas nuevas por cada segundo de tiempo, pero carece
mos de los mecanismes que nos permitan encontrar y 

Título: Eljorobado del castillo de Ulldecona pisotea con viene tanta optimisme y tanta alardear de 
genio la representación local del PP al son de los prosperidad? Progresos como Internet nos 

l d ? Perml.ten comun1·carnos me1·or, pero sigue tamboriler.os. ¿Es un presagio de Aznar e 12 e marzo. 
!---------------------------; sin ser un avance significativa porque no 

ayuda a resolver los problemas principales 
de nuestro mundo. Pero esto no es algo que 

. parezca preocupar a los astrónomos, lin
güistas, militares o a la población general de 

• los países desarrollados. 

RootMad 

Atenció Sr. Batista! 
S'aproximen els "carnavals d'Ulldecona" i, com que més val prevenir que curar, l'avisem amb antelació. Ens agrada 

el poble, ens agraden les festes i participem en les festes. l encara que a alguns politics semble que no, també ens agrada el 
Carnaval. 

Com que vostè és lo primer any que ocupa la regidoria de Cultura, ha de saber que, seguir la tònica dels últims anys, 
seria un gran error: «enchufe» en l'adjudicació dels premis, premis minsos, poca participació, poc ambient... Per tant, lo que 
cal es fomentar els carnavals, una de les tradicions que s'ha anat perdent al poble estos anys. Perquè lo primer de tot és i ha 
de ser lo poble i la gent del poble, i després els interessos particulars dels polítics. 

Com a ciutadans de la Vila d'Ulldecona i joves que participem en les festes i que no volem que, per culpa d'uns quants 
del poble s'apaguen, reivindiquem: 

més inversió en l'animació del carnaval. , 
increment dels premis per fomentar la participació i la qualitat dels "disfrassos" que abans hi havia, 
Preparació amb antelació i potenciació de les festes, no com en el recent i lamentable cas de les FESTES QUINQUENNALS. 

l com vosté, Sr. Batiste, treballa pel poble, per mantenir i fomentar la cultura d'Ulldecona, estem segurs de què farà 
alguna cosa per solucionar aquestes carències. Nosaltres ja estem preparant els disfrassos, esperem que vostè comence ja 
a treballar pel carnaval del 2000. Sr. Batiste, vostè pot! 

"La colla" 

Què li està passant·a CiU? . . . 
La candidatura del PSC-Ciutadans pel Canvi va ser la guanyadora de les passades Eleccions autonom1ques, 

obtenint 350.000 vots més que a les anteriors, superant els 16 punts que ens portava CiU i, per primera vegada, sent 
la força més votada a Catalunya i, per tant, els guanyadors de les Eleccions. Ja ho erem a les Generals i Municipals. 
Ara, també, a les Autonòmiques. 

¿Què li està passant a CiU? 
¿Serà que la gent ja no confia en els missatges del Sr. Pujol (que a 1a passada campanya deia que no pactaria amb 
el PP i, al dia seguent, ja ho feia)? 
¿Serà que comencen a cansar-mos les contïnues queixes de CiU fent-se la víctima? 
¿No serà que ja no ens creiem que, amb aquests pactes, aconsegueix tot el que diu? 
l ¿què passa amb els sondetjos electorals? ¿Com pot ser que 7 dies abans de les autonòmiques aparegui una 
enquesta a "El Periodico" dient que CiU guanya de 1 O punts i, després, guanya en vots el PSC-Ciutadans pel Canvi? 
¿No serà que aquests sondejos són un instrument més de la dreta per intentar capgirar els resultats quan els hi 
són desfavorables, induint a la gent a no anar a votar en pensar "igual guanyaran", o per fer decantar la balança 
dels indecisos cap al carro del guanyador? 

Jo no crec que les empreses que elaboren les enquestes s'equivoquen tan sovint o les facen malament, crec 
que estan manipulades per induir a la gent cap als seus interessos. 

Per sort, la gent, l'electorat estem molt més preparats, i al corrent, de lo que creuen alguns i no ens deixarem 
manipular. Sabem i sabrem triar el gra de la palla i votarem segons el nostre criteri, que el tenim, encara que molts 
no s'ho creuen. 

FML 

"Vilallonga & Aznar" 
Durant els anys que, essent President del govern Fel i pe Gonzàlez, l'economia anava 

bé i la borsa pujava, el PP amb el Sr. Aznar al capdavant parlaven de "enriquecimiento facil" 
i de la cultura del "pelotazo". Se'n recorden? 

Què diu ara el Sr. Aznar del "pelotazo del siglo" del seu amic Vilallonga amb les opcions 
sobre accions de Telefònica? Dóna la impressió que el govern del PP té pressa de privatitzar
ho tot i ràpidament, per controlar després ells (per mitjà dels seus "amics") tot el sistema 
econòmic i dels mitjans de comunicació, de manera què qualsevol canvi polític estigue 
condicionat, fins a convertir-lo en un no res. Dóna també la impressió que, fruit de les 
privatitzacions en mans dels seus amics, controlen una bona part dels mitjans de comunicació 
privats (Antena 3, El Mundo, Onda Cero, etc.) que diuen sols aquelles coses i de la forma que 
a ells els interessa. . 

l no val a dir que ara Telefònica és una empresa privada, perquè va ser el govern del Romeu El Pa1s 
Sr. Aznar qui va nomenar a l'actual president del seu consell d'administració, perquè Telefònica encara dóna un servei públic, 
perquè els preus estan sota el control del Ministeri de Foment i perquè el Sr. Vilallonga és amic personal i està posat pel Sr. Aznar. 

l Telefònica no és un cas aïllat, no. Passa el mateix a Endesa, Argentària, Repsol, Tabacalera, Caja Madrid ... 

Un usuari 
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Reflexions ... 
El que està passant els últims dies a El Ejido, com ja va passar a Terrassa, o fa poc a Premià de Mar, és 

una mostra del racisme que existeix en la nostra societat (encara que no se reflexe en les enquestes, on només 
contestem allò políticament correcte). 

Quan es parla de racisme, pensem que els agressors seran un grup menut de descerebrats amb poc pel, 
però en les imatges que hem pogut vore estos dies això no és així. Lo que me fa reflexionar sobre certes idees 
preconcebudes que té la gent en les que fàcilment se cau en la 

demagogia d'identificar com a delinquents a tots aquells que =¡¡F~o¡;;r~g~es¡¡¡¡¡¡,¡¡¡~~.,11--::=::::E_l_P_a_í_s_1 formen part d'un determinat grup social (en este cas immigrants). m 
Davant de tots estos actes delictius tenim que reafirmar

mos en aquelles idees que van conformar la Declaració dels 
Drets Humans. El dret de tota persona a ser respectada i a tindre 
una vida en dignitat. En la nostra democràcia tenim un poder 
judicial independent que és el que dicta justícia, cap persona pot 
suplantar les funcions dels jutges, són ells els que determinen 
quan una persona és culpable i mentre no es dicte sentència _ 
qualsevol persona ha de ser considerada innocent. . 

L'obligació dels nostres representants polítics, entre 
atres coses, és vigilar que els valors de la Democràcia se 
respecten. Esta és una obligació de tots els representants l========:::o~ 
polítics, des de l'institució més gran fins a les més menudes. Tots 
els que es dediquen a la política han de conseguir una societat amb més benestar, que no se pot reduir únicament 
a que la gent guanye més diners a final de mes, sinó que és algo molt més ample, el conseguir una societat justa, 
cohesionada, el promoure una sèrie de valors com la tolerància i la solidaritat, el assegurar que es respectaran 
els drets dels ciutadans, sigue quina sigue la seva raça, nacionalitat, ideologia, gènere, etc. 

Si analisem la realitat vorem que caminem com els crancs, al revés. En estos fets de El Ejido veiem la 
violència cap a uns grups d'immigrants, com també hem pogutvore en les televisions la violencia cap a les dones, 
com també hem pogut vore la busqueda d'enfrentaments entre els nacionalistes que per guanyar vots són 
capaços d'entrar en estratègies perilloses per a la convivència. 

S'està parlant molt del govern d'Austria on ha entrat un grup d'ultradreta. Per desgràcia no cal anar a 
Austria per a parlar de fascisme, aquí també podem travar postures dogmàtiques que fan aumentar la intolerància. 

"Pombo" 

Racisme, xenofòbia i diners 
Al nostre país, com a la majoria dels països que ens envolten, el racisme va més lligat als diners que a la 

raça o religió. Hi ha de tot, com a tot arreu, però jo m'he preguntat més d'una vegada: si els àrabs que viuen aquí 
tinguessin prou diners per comprar-se cases grans amb jardins, el refús seria el mateix? Penso sincerament que 
no. 

A Mallorca hi ha problemes amb ciutadans alemanys, però mai s'han convocat manifestacions contra 
aquest important col.lectiu a l'illa (i, desgraciadament, també hi ha hagut assassinats comesos per individuos 
d'aquesta nacionalitat). Mai he llegit ni sentit que un grup de mallorquins cremessin les cases d'aquests immigrants 
o els seus cotxes, ni que els tiressin pedres quan aquests vagin a obrir els seus negocis ... Aquest comportament 
em fa pensar per tant, que el racisme no és tot pel color de la pell, per la religió, per les costums o per la manera 
de vestir. Tenen alguna cosa a veure els diners i el poder adquisitiu dels diferenst col.lectius d'immigrants? En 
aquest país moltes vegades es valora l'honradesa dels individus a través dels seus comptes bancaris. l això és 
molt greu. 

L 'arribada d'inmigrants al nostre pafs ens enriqueix a tots. Siguin àrabs de Marroc, d'Algèria, d'lrak o de 
Líbia, siguin europeus d'Alemanya, de França o d'Anglaterra, siguin sudamericans d'Argentina o Perú, gent 
vinguda de Bolívia o Veneçuela ... El coneixement de diferents cultures sempre és positiu per a les diferents parts 
i sempre és més positiu encara per als xiquets i xiquetes del nostre país que veuen que al món no som únics i que 
existeixen altres maneres de vestir, de parlar, de resar, de menjar, de viure, en general, que la nostra no és l'única 
i ni molt menys la millor. · 

Núria Ventura 
' ! 

Pressupost .. ·. per supost 
Money, money, money ... Diners, diners, diners ... Darrerament sembla ser que aquesta és la dèria de l'equip 

de govern del nostre ajuntament. La febra recolectora dels qui "manen" ja ha sortit al carrer, ja ens afecta a tots, ens 
tenim que rascar la butxaca, tant si ens agrada com si no ens agrada, no val a protestar ni a dir res, ells ho diuen i per 
tant és Llei. 

Són moltes les famílies, són massa les cases que es troben afectades per aquest Impost, imposat al màxim 
per un equip de govern que solsament busca la manera de recollir diners. Em refereixo, per supost, a l'impost de l'IBI 
que, amb efecte retroactiu de 4 anys estan aplicant a les cases que no estaven donades d'alta al cadastre com a 
vivendes d'obra nova. 

Però, ¿és que si no estaven legalitzades era per culpa dels propietaris? Sabem, de cert, que molta gent anava 
a l'ajuntament a donar-se d'alta però, pel que sigui, no li feien. De~prés d'això, ¿és just que ara s'apliqui aquest Impost 
al màxim (4 anys anteriors més l'actual, total 5 anys) tal com estan fent? Jo penso que no, que no és just. Altra cosa 
hagués estat si ara, quan ho han volgut revisar i posar al dia, solament haguessin cobrat l'exercici actual, com es va 
fer durant el temps que estava Jaume d'alcalde. l en tot cas, a partir d'ara, si l'equip de govern decidís posar-ho al dia 
cada anys, la gent ja sabria a què atendre's. 

El Grup municipal socialista ja vàrem presentar una Moció sobre aquest tema però, al veure que faltaven tres 
representants de l'equip de govern, el vàrem ajornar per al proper Ple. Ja veurem si tots els grups de l'equip de govern 
es pronuncien de la mateixa manera en aquest tema que tan ·preocupa a la gent del nostre poble. 

Tot això que us dic va molt lligat amb el Pressupost del 2000, que tant els costa de tancar enguany. Suposo, 
primerament, que és perquè no tenen un duro i aprofito per a dir-vos que no es veu en que s'han gastat tots els diners 
que, ara fa quatre dies, deien que els sobraven per tot arreu. Potser serà que, com n'hi ha de tants colors, cadascú estira 
cap a casa seva, és a dir, cap a la seva regidoria per a d'aquesta manera contentar als seus "amiguets", descompensant 
així les subvencions que s'atorguen per part de l'ajuntament, afavorint tota mena de personalismes. Ah, i és molt 
important per ells també que, a final de mes, no faltin els diners per pagar el seu sou i les seves compensacions com 
a regidors. l més, enguany, que han pujat com l'espuma ... 

El pressupost, per supost, és difícil de repartir quan hi ha tants interessos i diferències polítiques, però esperem 
que el seny, aquest seny que diuen que tenim els catalans aflori, per fi, en benefici del nostre poble i dels nostres barris 
que també són Ulldecona. Fins una altra, 

Miquel Fusté 

Abús d'autoritat ... ?(Noticia publicada al setmanari L'EBRE, 18.2.00) 

Un conflicte urbanístic a Ulldecona acaba amb un contenciós als jutjats. 
·'Ens estan torejant de fa mesos. Sembla que ens vulguin prendre el pèl, i com que ja estem cansats d'esperar, 

hem decidit presentar un contenciós administratiu perquè l'ajuntament d'Ulldecona faci allò que va aprovar en Ple el 
21 d'abril de 1999". Així va parlar, divendres passat, Tomàs Lluís, fill d'una parella de jubilats d'Ulldecona que han hagut 
de marxar del poble per anar a viure a Barcelona, ja que l'Ajuntament no ha executat un compromís urbanístic perquè 
una casa centenària que va expropiar, poc abans de les eleccions, quedi degudament ai7/ada i tancada. 

La finca en qüestió està situada al número 66 del carrer del Mar, a /'estrem sud del Pg, de l'Estació, i va ser 
expropiada parcialment, amb el compromís que l'Ajuntament construiria un mur de separació que evités l'accés directe 
a la vivenda dels jubilats, Josep LI. Lluís Lazaro i la seva dona. 

Aquest compromís va ser aprovat pel Ple a instàncies de l'anterior regidor d'Urbanisme, Gironí Castells. Malgrat 
que només està pressupostat en menys de 3 milions de pessetes, no ha estat assumit pel nou titular. El tema l'haurà 
de resoldre ara el Tribunal Superior de Justícia de Catalunya, on va arribar la demanda el 18 de gener. 

Els propietaris han presentat el contenciós perquè se'ls acabava el termini legal a l'hora de presentar un 
recurs. Cal assenyalar que en els últims mesos havien estat negociant, per iniciativa del nou titular d'Urbanisme, 
que l'Ajuntament els comprés tota la finca, ja que /'adquisició paracia/ va rebre un informe desfavorable del 
secretari municipal. Com es pot veure a la fotografia, /'adquisició de només mitja finca ha deixat oberta la casa. que 
ara es veu protegida per una petita tanca metàl·lica. En conèixer la presentació del contenciós, el nou regidor 
d'Urbanisme s'ha posat en contacte ràpidament amb els representants de la família. 
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